

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ ՈՒԹ Յ ՈՒՆ

Տ ե ր - Կ ա ր ա պ ե տ յ ա ն Մ. Ա., Ա ն ա ն յ ա ն Լ. Գ. Կիսասինթետիկ միջավայրում աճեցրած Lactobacterium ցեղի մի քանի ներկայացուցիչների ամինաթթվային կազմը:	3
Ա դ ու ն ց Գ. Թ., Ն ե ր ս ի ս յ ա ն Ռ. Ռ. Գամա-ամինակարազաթթվի փոխանակության մի քանի կողմերը հավի սաղմի հյուսվածքներում:	14
Մ խ ե յ ա ն Է. Ե., Ա վ ե տ ի ս յ ա ն Լ. Ե. Տրիպտոֆանպիրուլազային ակտիվության (1-տրիպտոֆան: H_2O_2 օքսիդոնեղուտազա) ադապտացիոն ինդուկցիայի պրոցեսում սպիտակ, առնետների լյարդի վեզետատիվ ներվավորման դերի մասին:	22
Ս ա ր Կ ի ս ո վ ա Մ. Մ., Պ ող ո ս յ ա ն Կ. Ս., Չ ա լ լ ա խ յ ա ն Մ. Խ. CCC ռետարդանտի ազդեցությունը խաղողի վազի աճեցողության և զարգացման վրա:	28
Մ ե դ ն ի Կ յ ա ն Գ Ա., Գ ե ո Ր Գ յ ա ն Հ. Գ. Դիալիլամինաքացախաթթվի և պրոպիոնաթթվի մի քանի դիկոլային էսթերների ֆարմակոլոգիական հետազոտությունը:	36
Ղ ա դ ա ր յ ա ն Վ. Վ., Դ ա վ թ յ ա ն Վ. Ա. Սննդարար լուծույթի մատակարարման հաճախականության ազդեցությունը հիդրոպոնային եղանակով աճեցված արևածաղկի ածխաջրատային և ազոտային նյութափոխանակության վրա:	39
Լ և Ա. Ա., Մ ա ր տ ի ր ո ս ո վ Ս. Մ. Մկանաթելի թաղանթի որոշ ոչ սինթետիկ հատկությունները:	44
Շ ա խ ն ա դ ա ր ո վ Գ. Մ., Մ ա ր Գ ա ր յ ա ն Ս. Գ. Տարբերությունը կենդանի ձկների զարգացման մեջ և նրա նշանակությունը կենսաբանությունում:	51
Մ ո վ ս ի ս յ ա ն Ս. Ն., Հ ո վ հ ա ն ն ի ս յ ա ն Ռ. Ա. Միկրոսպորոգենները և արական գամետոֆիտի զարգացումը Rudbeckia triloba-ի մոտ	56
Հ ա Կ ո ց յ ա ն Պ. Ն., Հ ա ր ո թ թ յ ու ն յ ա ն Բ. Ռ., Ե Ղ ի ա դ ա ր յ ա ն Ա. Ա. Աշնանացան և զարնանացան զարու ուսումնասիրության արդյունքները Արարատյան դաշտի ցանքաշրջանառություններում:	67
Բ ա ր ս ե Ղ յ ա ն Ս. Մ., Խ ու Ր շ ու Դ յ ա ն Պ. Ա., Սկանա լճի ջրերից մերկացած հողազրուսներում աճող սովորական եղեգի Phragmites communis Trin. էկոլոգիական մի քանի առանձնահատկությունները:	74
Բ լ ր ց յ ա ն Ա. Ա. Կովկասյան գորշ ցեղի կովերի կաթնատվության և կաթի յուղայնության ժառանգելիությունը:	86

Համառոտ գիտական հաղորդումներ

Դ ու ա ր չ յ ա ն Զ. Լ., Ե ս ա յ ա ն Մ. Ա., Զ ա վ Գ ո Ր Գ ն յ ա յ ա Ա. Մ. Մկների էլեկտրոկարդիոգրամի նորմալ շափանիշների մասին:	94
--	----

Ռեֆերատներ

Բ ու մ ա ն յ ա ն Է. Լ. Նուկլեոպրոտեիդների սպիտակուցների որոշ ֆունկցիոնալ խմբերի պարունակության ու բաշխման ցիտոքեմիական ուսումնասիրությունը Կ. Ն. Ս. առանձին զոյացություններում օտարածի սպիտակուցի ներարկման ժամանակ:	97
Պ ու յ ա Կ ո վ ա Ռ. Ս. Հ ո վ հ ա ն ն ի ս յ ա ն Լ. Ե. Ավադամկների շարժման և հենարանային օրգանների առանձնահատկությունների մասին:	99
Մ ու ր ա Գ յ ա ն Լ. Բ. Քրոնիկական պնեմոնիայով հիվանդ երեխաների մոտ ստաֆիլակոկային վարակակրության հարցի շուրջը:	101
Մ ա ր տ ի Կ յ ա ն Մ. Ս. Ճազարի ձվարանի ֆունկցիոնալ մորֆոլոգիայի ուսումնասիրությունը լյուսինեսցենսային միկրոսկոպի օգնությամբ:	102
Թ ա Կ ո ս յ ա ն Զ. Մ. Խնձորի որոշ սորտերի փոշու որակի ուսումնասիրությունը կապված պտղատու տնկատններում փոշոտողների ընտրությունից:	104
Ա. ս ք յ ա ր ո վ Ն. Ա. Ինսեկտիցիդների հողի մի քանի ֆիզիոլոգիական խմբի միկրոօրգանիզմների վրա թողած ազդեցության մասին:	106
Բ ե Կ ե տ ո վ ս Կ յ ա ն Ա. Ա. Ինքնափոշոտում և խաշած փոշոտում կերասնու սորտերի մոտ Հայաստանի Արարատյան դաշտավայրի պայմաններում:	108
Մ ա ր Գ ա ր յ ա ն Բ. Ս. Տեսակների հանդիպելիության կոնֆիգիւնտը Դիլիջանի պետարգելոցի անտառի մի քանի տիպերի խոտային ծածկոցում զարնանը:	110
Հ ո վ հ ա ն ն ի ս յ ա ն Վ. Վ. Հայկական ՍՍՀ-ի անտառային մկների դամազիդ տղերը:	112

СОДЕРЖАНИЕ

Тер-Карапетян М. А., Ананян Л. Г. Аминокислотный состав некоторых представителей рода <i>Lactobacterium</i> , выращенных в полусинтетической среде	3
Адунц Г. Т., Нерсисян Р. Р. О некоторых сторонах обмена гамма-аминомасляной кислоты в курином эмбрионе	14
Мхеян Э. Е., Аветисян Л. Е. О роли вегетативной иннервации печени белых крыс в процессе адаптивного индуцирования триптофанпирролазной активности (К. Ф. 1. II. 1. 4 L-триптофан: H_2O_2 оксидоредуктаза)	22
Саркисова М. М., Погосян К. С., Чайлахян М. Х. Влияние ретарданта СССР на рост и развитие виноградной лозы	28
Медникян Г. А., Геворкян Г. Г. Фармакологическое исследование некоторых гликолевых эфиров диалкиламиноуксусной и пропионовой кислот	36
Хазарян В. В., Давтян В. А. О влиянии частоты подачи питательного раствора на углеводный и азотный обмен подсолнечника гидропонного выращивания	39
Лев А. А., Мартиросов С. М. Некоторые асимметричные свойства мембран мышечных волокон	44
Шахназаров Г. М., Маркарян С. Г. Вариабильность в развитии живых форм и ее значение в биологии	51
Мовсисян С. Н., Оганесян Р. А. Микроспорогенез и развитие мужского гаметофита у <i>Rudbeckia triloba</i>	56
Акопян П. Н., Арутюнян Б. Р., Егиазарян А. А. Результаты возделывания озимого и ярового ячменя в севооборотах Араратской равнины	67
Барсесян А. М., Хуршудян П. А. Некоторые экологические особенности обыкновенного тростника (<i>Phragmites communis</i> Trin.), произрастающего на обнаженных грунтах озера Севан	74
Блрцян А. А. Наследуемость молочности и жирности молока у коров кавказской бурой породы	86

Краткие научные сообщения

Долабчян З. Л., Есаян М. А., Завгородняя А. М. О нормальных критериях электрокардиограммы у мышей	94
---	----

Рефераты

Туманян Э. Л. Цитохимическое изучение распределения и содержания нуклеопротеидов и некоторых функциональных групп белков в отдельных образованиях ц. н. с. при введении чужеродного белка	97
Полякова Р. С., Оганесян Л. Е. Морфофункциональные особенности строения скелета песчанок (<i>Gerbillinae</i> , <i>Mammalia</i>)	99
Мурадян Л. Б. К вопросу о стафилококковом носительстве у детей с хронической неспецифической пневмонией	101
Мартикян М. С. Применение люминесцентной микроскопии для изучения функциональной морфологии яичника кролика	102
Татевосян Дж. М. Исследование качества пыльцы у некоторых сортов яблонь в связи с подбором опылителей в плодовых насаждениях	104
Аскеров Н. А. О влиянии инсектицидов на количество некоторых физиологических групп микроорганизмов почвы	106
Бекетовская А. А. Изучение некоторых биологических особенностей черешни в условиях Араратской котловины Армянской ССР	108
Маргарян Б. С. Коэффициент встречаемости видов в травяном покрове некоторых типов леса Дилижанского госзаповедника в весенний период	110
Оганесян В. В. Гамазовые клещи лесной мыши в Армянской ССР	112

CONTENTS

Ter-Karapetian M. A., Ananian L. G. The amino acid composition of some representatives of the <i>Lactobacterium</i> genus grown in a semi-synthetic medium	3
Adunts G. T., Nersessian R. R. Some aspects of the metabolism of γ -aminobutyric acid in various organs of the chick embryo during its development.	14
Mkheyan E. E., Avetissian L. E. The role of the vegetative innervation of the rat liver during adaptive induction of tryptophan pyrrolase activity. K. F. 1 II. 1. 4 L-tryptophan: H_2O_2 oxydoreductase)	22
Sarkisova M. H., Poghossian K. S., Chailakhian M. Kh. The effect of the retardant CCC on the growth and development of the vine. . . .	28
Mednikian G. A., Gevorkian G. G. Pharmacological investigation of some glycolic esters of the dialkylaminoacidic and propionic acids	36
Kazarian V. V. and Davtian V. A. The effect of the frequency of supply of the nutrient solution on the carbohydrate and nitrogen metabolism of the sunflower grown under hydroponic conditions	39
Lev A. A., Martirosov S. M. Some asymmetrical properties of the muscle fibre membranes.	44
Shakhnazarov G. M., Markarian S. G. Variability of the development of the living forms and its biological significance.	51
Movsessian S. N., Hovanissian R. A. Microsporogenesis and development of the male gametophyte of <i>R. triloba</i>	56
Hagopian P. N., Harutiunian B. R., Yeghiazarian A. Y. The Results of the cultivation of winter and spring barley during crop rotation in the Ararat plain	67
Barsegian A. M., Khurshudian P. A. Some ecological features of the common reed (<i>Phragmites communis</i> Trin.) grown on the water-freed soils of lake Sevan	74
Birtzian A. A. The inheritance of milk productivity and fattiness of the Caucasian brown bovine race	86

Short scientific reports

Dolabjian Z. L., Yesayan M. H., Zavgorodnyaya A. M. Normal electrocardiographic criteria in mice	94
--	----

Reference

Tumanian E. L. Cytochemical study of the distribution and content of nucleoproteids and of some functional groups of proteins in isolated formations of the central nervous system during heterogenic protein injection	97
Polyakova R. S. and Hovhannessian L. E. The structural particularities of the skeleton and motion organs of the sand-eel (<i>Gerbilinae</i> , <i>Mammalia</i>)	99
Muradian L. B. The problem of staphylococcus-bearing in children affected with chronic non-specific pneumonia	101
Martikian M. S. The use of luminescent microscopy for the study of the functional morphology of the rabbit ovary	102
Tatevossian T. M. Investigation of pollen quality in some varieties of apple trees in relation with the selection of pollinators for fruit crops	104
Askеров N. A. The effect of insecticides on the number of some physiological groups of soil microorganisms	106
Beketovskaya A. A. Investigation of some biological particularities of the cherry under the conditions of the Ararat valley in the Armenian SSR	108
Mar'gar'ian B. S. The coefficient of frequency of the species met with in spring in the grass-covered areas of some types of forests of the Dilidjan reserve	110
Hovhannessian V. V. Camasid ticks of the forest mouse in Armenian SSR	112